
VASTSELIINA GÜMNAASIUMI HOOLEKOGU KOOSOLEK 
 

Protokoll nr.         26.11.2015 
 

Koosoleku toimumise aeg: 25 november 2015, algus kell 17.15, lõpp 19.30 

Koosoleku toimumise koht: Vastseliina Gümnaasium, inglise keele kabinet 

Koosoleku juhataja: hoolekogu esimees Taavi Tuvike 

 

Koosolekust võtsid osa kõik hoolekogu liikmed: 
1. Argo Olesk 

2. Taavi Tuvike 

3. Risto Aim 

4. Ago Keir 

5. Maris Kivilo 

6 Mainer Järvelill (külaline) 

 

Koosolekul osalesid veel: 
Kristi Pettai – kooli direktor 

Liis Sarapuu – sotsialapedagoog 

Ülle Lepp – õpetajate esindaja 

Aune Rehemaa – vallavalitsuse esindaja 

 

 

 

Koosoleku päevakord: 
1. Vastseliina Gümnaasiumis trimestrite süsteemi kasutuselevõtmine. Külalisena esines ja oma 

kogemusest rääkis Meremäe kooli direktor Mainer Järvelill   
2. Koolivormi kandmise jõustumine ja kas liikuda algklassidest edasi?  

3. Vastseliina Gümnaasiumi arengukava täiendamise arutelu   

4. Ülevaade lastevanematele saadetud küsitlusest  

5. Jooksvad küsimused sh staadioni renoveerimine, info levitamine ja kättesaadavus, klasside 

kütmine, ventilatsioon, kujundav hindamine, e-õppepäevad, kooli jätkusuutlikkuse 

tagamine, trimestrid versus semestrid, jõulupakid vesrsus heategevus jne 

 

 

 

 

 

 

OTSUSTATI:  

1. Uus arengukava vastu võtta (otsus võeti vastu ühehäälselt). 

2. Trimestrite rakendumine jõustub 2016 – 2017 õppeaastast (poolt 7, vastu 0, erapooletuid 1, 

hääletusest võttis osa 8 hoolekogu liiget). 

3. Koolivormi kandmise kohustus kehtib 1.- 4 klassini ja kooli esindusüritustel (aktus, kontsert 

jm)(otsus võeti vastu ühehäälselt).  

4. Lastevanemad toetavad oma lapsi klassi heateo organiseerimisel ja läbiviimisel (otsus võeti vastu 

ühehäälselt). 

 



ETTEPANEKUD: Klassijuhatajad ja hoolekoguliikmed ja lapsevanemad peavad selgitama 

koolivormi tähtsust ja vajalikkust. Seoses koolivormi kandmise kohustusega tellimisperioodi 

tõhusamaks muutmine. Kiitmise ja laitmise (sanktsioonid) väljatöötamine. Teha 

õpilasomavalitsusele ettepanek klassidevahelise 1-4 võistluse läbiviimiseks, et koolivormi 

populaarsemaks muuta. Järgmise aasta 1 klassi õpilastele kinkida vestide asemel polosärgid. Taavi 

Tuvikese ettepanekul kevadvaheajal läbi viia küsitlus, nii trimestrite jõustumise kohta kui ka  

vaheaegade väljaselgitamiseks. Tunnustada ja tänada neid ettevõtteid/organisatsioone, kes on kooli 

rahaliste vahenditega toetanud kooli koduleheküljel.  

 

 

Taavi Tuvike         Ülle Lepp 

Hoolekogu esimees       Protokollija 


